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Protokół nr 49/2012 

Z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 28 lutego 2012 r. 

 
Posiedzenie otworzył Członek Zarządu- Marcin Buliński /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. Porządek 
posiedzenia stanowi załącznik nr 2. 
 

Pierwszym punktem porządku było przyj ęcie protokołu nr 47/2012. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 47/2012. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński,  
A. Głowacki.  
/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Ryszard Kłosowski- Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym 
Mieście Lubawskim z/s w Kurzętniku/  
 

Szóstym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uznania możliwości 
wykorzystania w kolejnych latach budżetowych wydatków poniesionych w latach 2008-2010 na 
przygotowanie inwestycji na drogach powiatowych. 
 

Dyrektor ZDP szczegółowo omówił projekt uchwały.  
Skarbnik wyjaśniła dlaczego nastąpiła konieczność przygotowania niniejszej uchwały. Są to nakłady 
poniesione pod przyszłe drogi. Nie wszystko można później wykorzystać. Rokrocznie sporządzany jest bilans, 
analizuje się aktywa i pasywa w budżecie. Nakłady, o których mowa w uchwale są ujęte jako nakłady 
poniesione, niewykorzystane. Brakuje informacji, czy kiedykolwiek zostaną wykorzystane. W konsekwencji 
została skierowana do Dyrektora ZDP prośba, aby zajął stanowisko co zrobi z nakładami, które widnieją jako 
niewykorzystane w kwocie 163 169,00 zł. W ślad za tym Dyrektor ZDP przygotował niniejszą uchwałę 
Zarządu Powiatu. Oznajmiła, że Zarząd musi mieć świadomość, iż tych nakładów już nie da się wykorzystać.     
Dyrektor ZDP dodał, iż po części mapy, które zostały sporządzone do celów projektowych na przebudowę 
drogi powiatowej Nr 1299N przez wsie Łąkorek i Jamielnik mogłyby być jeszcze wykorzystane. Poinformował 
o wykonaniu drogi od Łąkarka przez wieś. Jeżeli byłyby pieniądze, zasugerował, iż można by wykonać kolejną 
drogę od Łąkorka do granicy województwa wykorzystując wcześniej sporządzone mapy. Jednakże koszty nie 
mogą w nieskończoność widnieć u pani Skarbnik.  
Skarbnik dodała, iż są to aktywa Powiatu, jest to majątek Powiatu analizowany przez każdą kontrolę.  
Dyrektor ZDP dodał również, że nakłady w wysokości 109.486,00 zł, o których mowa w § 4. są do 
wykorzystania w przyszłym projekcie Unijnym, ponieważ droga Nowe Miasto Lubawskie- Mroczno 
koniecznie wymaga naprawy. Trzeba będzie jedynie zrobić aktualizację dokumentacji.   
Skarbnik poinformowała również, aby zakończyć temat środków trwałych w budowie, że zostało oddane 
wielofunkcyjne boisko na kwotę 406.378,00 zł oraz bieżnia przy boisku na kwotę 87.560,00 zł. Są to zadania 
zamknięte. Kolejnym zamkniętym zadaniem jest przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Iława – 
Radomno na cieku Radomka na kwotę 325.060,44 zł. Dodała, że z nakładów w wysokości 163.169,00 zł 
zostanie zaksięgowana tylko kwota 109.486,00 zł, reszta zostanie zlikwidowana uchwałą Zarządu Powiatu. 
Zadanie otwarte stanowi druga część „Schetynówki”- droga Radomno – Nowe Miasto Lubawskie. Są także 
poniesione nakłady na zadania otwarte inwestycyjne: pod przyszły most Krotoszyny – Szwarcenowo  
w miejscowości Łąkorek 11.070,00 zł oraz na budowę Zespołu Szkół w Kurzętniku na kwotę 2.736.062,00 zł. 
(łącznie nakłady na szkołę wyniosą około 9mln zł). Następnym zadaniem jest budowa drogi Boleszyn – 
Wielkie Leźno, na które są poniesione nakłady na kwotę 51.430,00 zł. Zadanie to, przeniesione jest na 2014 rok 
(początek w 2013 r.). Łącznie środki trwałe w budowie stanowią 2.934.000,00 zł.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
/Dyrektor ZDP opuścił posiedzenie Zarządu/  
 

Drugim punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia 
Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie zadań w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki 
publicznej 
/Na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki- naczelnik wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/  
 

Pan A. Korecki wyjaśnił, że Powiat przekazał bibliotece publicznej 5.000 zł. Z czego 1.000 zł wydatkowano na 
wynagrodzenie dla p. bibliotekarki, reszta została przeznaczona na zakup książek- dodała Skarbnik. 
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Poinformował również, że Powiat zabezpieczał co roku 5.000 zł, jednak w poprzednich latach nie 
przekazywano tych środków, ponieważ dla biblioteki była to za mała kwota. 
Wicestarosta ponowił pytanie z wcześniejszego posiedzenia Zarządu, czy biblioteka pedagogiczna może pełnić 
funkcję biblioteki powiatowej? 
Skarbnik wyjaśniła, że był wstępny akces Powiatu, iż taką Bibliotekę przyjmie. Problem jest z finansowaniem. 
Biblioteka jest subwencjonowana. Jeżeli Urząd Marszałkowski otrzyma subwencję oświatową, to Powiat nie 
ma pewności, że subwencja ta do niego wpłynie. Mówi się, że utrzymanie Biblioteki kosztuje około 170 tys. zł. 
Urząd Marszałkowski może przekazać część pieniędzy na zasadzie porozumienia, zaś wszelkie braki będzie 
musiał pokryć Powiat. Dodała, że nie przyniesie to żadnych korzyści dla Powiatu Nowomiejskiego.  
Wicestarosta zlecił, aby przygotowano zestawienie zysków i strat oraz jakie koszty ponosi Biblioteka. 
Zaproponował, aby pan A. Korecki przedstawił powyższą informację na jednym z najbliższych posiedzeń 
Zarządu. Dodał, że przed przejęciem Biblioteki, Powiat musi mieć całkowitą wiedzę na powyższy temat.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt Rady Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński,  
A. Głowacki.      
 

Trzecim punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie dofinansowania 
zadania związanego z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko- Mazurskiego  
w Brukseli w 2012 r. 
 

Wicestarosta zapytał jakie Powiat ma korzyści z dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem Biura 
Regionalnego Województwa Warmińsko- Mazurskiego? Zasugerował, że należy zastanowić się czy nie 
zrezygnować z ww. dofinansowania.  
Pan A. Korecki zaproponował, iż na kolejnym posiedzeniu przedstawi sprawozdanie z działalności Biura 
Regionalnego Województwa Warmińsko- Mazurskiego w Brukseli za 2011 rok oraz sprawozdanie  
z wykonania planu wydatków budżetowych za 2011 rok. 
 

Czwartym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji 
Zdrowotnej w celu racjonalnego i jawnego gospodarowania Funduszem Zdrowotnym przeznaczonym 
dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 
 

Pan A. Korecki omówił projekt uchwały.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Piątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 
3 do arkusza organizacji roku szkolnego 2011/2012 Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście 
Lubawskim. 
 

Pan A. Korecki wyjaśnił, że aneks nr 3 jest z powodu urlopu macierzyńskiego pani /wyłączenie jawności w 
zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Pierwszym punktem rozszerzenia porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
stopniowego przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół Zawodowych w Nowym 
Mieście Lubawskim. 
 

Pan A. Korecki poinformował, że wcześniej były przyjmowane uchwały intencyjne teraz przyjmuje się 
uchwały likwidacyjne. Zarząd upewnił się, że przed posiedzeniem Sesji będą wszystkie zwrotki świadczące  
o poinformowaniu rodziców oraz opinia z Kuratorium.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.    
 

Drugim punktem rozszerzenia porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
stopniowego przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół Rolniczych  
w Czachówkach. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.    
 

Trzecim punktem rozszerzenia porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
stopniowego przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół im. C. K. Norwida  
w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.    
 

Czwartym punktem rozszerzenia porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.    
 

Piątym punktem rozszerzenia porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.    
 

Szóstym punktem rozszerzenia porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
likwidacji Uzupełniaj ącego Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym 
Mieście Lubawskim. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.    
 

Siódmym punktem rozszerzenia porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
stopniowej likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Rolniczych  
w Czachówkach. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.    
 

Ósmym punktem rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia aneksu Nr 5 do arkusza organizacji roku szkolnego 2011/2012 w Zespole Szkół im. C. K. 
Norwida w Nowym Mieście Lubawskim, dla którego organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 
 

Pan A. Korecki wyjaśnił, iż aneks nr spowodowany jest powrotem pani /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 
wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ z urlopu 
macierzyńskiego.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.    
 

Dziewiątym punktem rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie planu 
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 
 

Pan A. Korecki poinformował członków Zarządu o spotkaniu z dyrektorami szkół, które odbyło się dnia 27 
lutego 2012 r. Omawiano na nim kwestię dotyczącą planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Nowomiejski.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.    
/Pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 

Siódmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 
rozwiązanie umowy dzierżawy za porozumieniem stron. 
/Na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska- pracownik wydziału Geodezji i Nieruchomości/ 
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Pani J. Haska wyjaśniła, iż projekt uchwały dotyczy umowy zawartej z panem /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. Podkreśliła, że 
szczegółowe warunki rozwiązania umowy będą zawarte w porozumieniu.  
Wicestarosta poinformował o wniosku pani Skarbnik, która zasugerowała, aby rozszerzyć zapis w § 1  
o informacje dotyczące dzierżawcy.  
 

Zarząd podjął uchwałę uwzględniając zaproponowaną zmianę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.    
 

Ósmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeznaczenia 
nieruchomości rolnej będącej własnością Powiatu Nowomiejskiego położonej w Czachówkach do 
sprzedaży w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 
 

Pani J. Haska poinformowała Zarząd o zamiarze kupna nieruchomości rolnej przez pana /wyłączenie jawności w 
zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/, po 
czym oznajmiła, że w niedługim czasie po deklaracji pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina 
Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/, zatelefonował do niej pan /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/  który poinformował, iż cena zaproponowana przez Zarząd jest zbyt wysoka. Wicestarosta dodał, 
iż należy wycenić nieruchomość na taką kwotę, na jaką wycenił ją rzeczoznawca.  
 

Zarząd podjął uchwałę Zarządu Powiatu jednogłośnie. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.    
 

Dziewiątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeznaczenia lokali 
do oddania w najem. 
 

Pani J. Haska wyjaśniła, że uchwała dotyczy lokali zajmowanych przez pana /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ oraz Warmińsko 
– Mazurską Izbę Rolniczą.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.    
 

Jedenastym punktem rozszerzenia porządku było zapoznanie się z pismami: Warmińsko-Mazurskiej 
Izby Rolniczej oraz Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Fiołek” w sprawie rozwi ązania umowy 
z miesięcznym wypowiedzeniem. 
 

Pani J. Haska szczegółowo omówiła pisma Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej oraz Niepublicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej „Fiołek” w sprawie rozwiązania umowy z miesięcznym wypowiedzeniem 
stanowiące odpowiednio załącznik nr 3 oraz załącznik nr 4. 
Zarząd rozważając wniosek pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w 
Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ dotyczący: zwolnienia z czynszu przez pierwsze dwa miesiące 
oraz zachowania wysokości opłat skalkulowanych na poprzedni gabinet zadecydował, iż nie otrzyma on 
akceptacji Zarządu. Wiąże się to z trudną sytuacją Powiatu.  
Kolejny wniosek Warmińsko – Mazurskiej Izby Rolniczej z prośbą o rozwiązanie umowy najmu lokalu  
z miesięcznym wypowiedzeniem oraz z prośbą o najem lokalu o powierzchni 18,00 m2 otrzymał aprobatę 
członków Zarządu.  
 

Dziesiątym punktem rozszerzenia porządku było zapoznanie się z pismem dotyczącym stawki za 
wynajem pomieszczenia przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
/Na posiedzenie weszła pani Mariola Ławicka- pracownik wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki 
Mieniem/  
 



 5

Zarząd przeanalizował wniosek Warmińsko-Mazurskiej Biblioteki Pedagogicznej w Elblągu. Po przestawieniu 
przez panią M. Ławicką kosztów, które ponosiła do tej pory Warmińsko – Mazurska Biblioteka Pedagogiczna  
w Elblągu, Filia w Nowym Mieście Lubawskim, ustalił, iż stawka 4,00 zł za m2 nie ulegnie zmianie. 
Postanowił pobierać opłatę za dozór i ochronę obiektu, energię cieplną oraz energię elektryczną stałą  
i zmienną, pozostałe koszty będą zdjęte.  
Pani J. Haska zapytała, czy naliczać takie same koszty panu /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina 
Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ oraz Powiatowemu Urzędowi Pracy? 
Zarząd zadecydował, że wysokość kosztów będzie dla wszystkich jednakowa.  
 

W konsekwencji podjęto jednogłośnie uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 
29/157/2011 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 22 września 2011 r. w sprawie 
wysokości opłat za najem pomieszczeń, wysokości czynszu za dzierżawę gruntu oraz wysokości opłat za 
najem garażu.  
 

Za głosowali: M. Bulińśki, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.    
/Pani M. Ławicka opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Wicestarosta korzystając z obecności pani J. Haskiej, zaproponował, aby omówić temat związany z parkingiem 
przy ul. Działyńskich, położonego tuż przy Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. Zapytał pana 
A. Głowackiego, czy istniałaby możliwość, aby ARiMR w bieżącym roku kupiła parking? 
Pan A. Głowacki wyjaśnił, iż ARiMR w 2012 roku nie zabezpieczy odpowiednich środków pieniężnych. 
Wicestarosta poinformował, że należałoby podjąć decyzję czy nie sprzedać parkingu w całości. Dodał, iż 
szukał również informacji nt. osób, które są właścicielami działek przy parkingu, czy nie będą miałby problemu  
z przejazdem. Uzyskał informację, iż każda z tych osób ma służebność przechodu i przejazdu przez tą drogę.  
 

Większością głosów podjęto decyzję, by sprzedać parking w całości. Za głosowali: M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. A. Głowacki wstrzymał się od głosu.  
Wicestarosta zlecił, aby na najbliższe posiedzenie Sesji została przygotowana uchwała odnośnie sprzedaży 
działki parkingowej.   
/Pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Dziesiątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Polskiego Czerwonego Krzyża, któremu zlecono realizację zadania z zakresu pomocy 
społecznej. 
/Na posiedzenie weszła pani Barbara Bagińska- specjalista w Biurze Audytu i Kontroli/ 
 

Pani B. Bagińska szczegółowo omówiła sprawozdanie Polskiego Czerwonego Krzyża, któremu zlecono 
realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. Zaleceń pokontrolnych nie stwierdzono. Sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.   
 

Jedenastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Polskiego Czerwonego Krzyża, któremu zlecono realizację zadania z zakresu pomocy 
społecznej. 
 

Pani B. Bagińska szczegółowo omówiła sprawozdanie Polskiego Czerwonego Krzyża, któremu zlecono 
realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. Zaleceń pokontrolnych nie stwierdzono. Sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.   
 

Dwunastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
sprawozdania „Nazaret Świetlicy dla Dzieci im. Bł. Ks. Wincentego Frelichowskiego”, któremu zlecono 
realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. 
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Pani B. Bagińska szczegółowo omówiła sprawozdanie „Nazaret Świetlicy dla Dzieci im. Bł. Ks. Wincentego 
Frelichowskiego”, któremu zlecono realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. Zaleceń pokontrolnych 
nie stwierdzono. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Trzynastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Stowarzyszenia Dzieciom Specjalnej Troski z siedzibą w Nowym Mieście Lubawskim, 
któremu zlecono realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. 
 

Pani B. Bagińska szczegółowo omówiła sprawozdanie Stowarzyszenia Dzieciom Specjalnej Troski z siedzibą 
w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. Zaleceń 
pokontrolnych nie stwierdzono. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. Dodała, że jednostka ma na 
koncie -2,00 zł, ponieważ nie uwzględniono opłaty bankowej.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
/Pani B. Bagińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
 
 
Czternastym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 
uchwały Nr XVI/130/2011 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15.12.2011 r. w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2012-2037 oraz uchwał 
zmieniających: XVIII/158/2012 z dnia 25.01.2012 r. 
 

Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Zmiany w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej stanowią załącznik nr 9 do protokołu.  
Wicestarosta nawiązując do tematu sprzedaży szkoły w Nowym Mieście Lubawskim poinformował, iż ma 
nadzieję, że większość Radnych Rady Miejskiej będzie optować za kupnem szkoły. Burmistrz zadeklarował, że 
już na pierwszych komisjach w marcu będzie omawiany temat zakupu budynku szkolnego.  
Skarbnik poinformowała również o kosztach jakie Powiat będzie musiał ponieść za uczestnictwo za okres 
czterech miesięcy w Euroregionie „Bałtyk”.  
Wicestarosta zadecydował, by w związku z koniecznością poniesienia przez Powiat kosztów w wysokości 
1.833,00 zł, przeprowadzono postępowanie wyjaśniające, aby dowieść kto zawinił. Dodał, że od maja 
ubiegłego roku przypominał o odstąpieniu z uczestnictwa w Euroregionie „Bałtyk”.   
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Piętnastym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany  
w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XVI/131/2011 Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 15.12.2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2012 r. oraz 
uchwał zmieniających: XVIII/159/2012 z dnia 25.01.2012 r. 
 

Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w planie dochodów i wydatków. Zmiany w palnie dochodów  
i wydatków stanowią załącznik nr 10 do protokołu.   
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Szesnastym punktem porządku było zapoznanie się z Uchwałą Nr RIO.IV-0120-88/12 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 15 lutego 2012 r. w sprawie wydania 
opinii o możliwości spłaty kredytu. 
 

Zarząd zapoznał się z Uchwałą Nr RIO.IV-0120-88/12 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Olsztynie z dnia 15 lutego 2012 r. w sprawie wydania opinii o możliwości spłaty kredytu. Stanowi ona 
załącznik nr 11 do protokołu.  
 

Ostatnim punktem były wolne wnioski.  
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Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych wolnych wniosków.  
 
 
 
 
Protokół sporządziła:        Przewodnicząca Zarządu 
 
Monika Mioskowska                 Ewa Dembek 
 

  Członek Zarządu  
 

 Marcin Buli ński 


